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STYRELSEMÖTE DEN 11 AUGUSTI 2020 

Närvarande: 
Anki Duvevik 

Åsa Hulteberg 

Cecilia Nedeus 

Ulla Davidsson 

Susanne Hellberg-Togner 

Maria Branzell  

Moa Sundin 

Eva Ryen 

Charlotte Hemmingson 

Ulla-Britt Wahlström 

Frånvarande: 
June Miliander 

Lotta Hammarström 

Yvonne Persson 

Susanne Domeij 

Elisabeth Stockhaus 

Åsa Nyberg 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande öppnade mötet på Cillas och Ulfs underbara sommarställe i skärgården. 

2. Val av sekreterare 

Åsa valdes till mötessekreterare. 

3. Val av justerare 

Ulla-Britt valdes till justeringskvinna. 

  



 

4. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

5. Föregående styrelseprotokoll 

Åsa redogjorde i korthet för föregående styrelsemötes protokoll från 2020-02-25. 

6. Skrivelser 

Inga skrivelser har inkommit. 

7. Ekonomisk rapport 

Ulla redogjorde för ekonomin i kubben och det finns 18.616 SEK på kontot. 

Det finns ett önskemål om att byta bank från vår tillträdande kassör. Önskemålet baserar sig på 

praktiska aspekter för att underlätta arbetet. Idag har vi Nordea och önskemålet är att byta till 

Swedbank. Styrelsen godkänner att föreningen byter bank enligt ovanstående. 

8. Planering insamling för välgörenhet 

Styrelsen vill som riktlinje fortsätta att ge insamlade medel till Garissa vartannat möte även i 

fortsättningen. Dock beslutas att slutligt beslut gällande vart hur pengar ska fördelas tas inför varje 

medlemsmöte. 

Ulla-Britt föreslår att vi kan locka våra medlemmar att bidra genom att dela ut till exempel trisslotter: 

en lott per 100 kr man skänker. Lämpligt att genomföra detta under oktober för att det inte ska 

krocka med betalning av årsavgiften. Överskottet ska gå till Garissa. Styrelsen enas om att det går att 

genomföra aktiviteten trots att vi troligen inte kommer att kunna genomföra fysiska möten. 

9. Medlemsfrågor 

Årsavgiften ska betalas direkt vid terminens start. Styrelsen beslutar att de medel som normalt går till 

verksamheten, men nu möjligen inte kommer att kunna användas där beroende på Covid-19-

situationen, ska ges till välgörande ändamål och inte sparas på banken. 

10. Nästa månadsmöte 

Landshövdingen har meddelat att det planerade mötet i september inte kommer att genomföras och 

det passar klubben bra då vi inte kommer att kunna genomföra fysiska möten under hösten. 

Lansdhövdningen hälsar dock att vi är mycket välkomna att återkomma då pandemin lagt sig. 

Månadsbrevet behöver skickas ut efter det att distriktet har haft sitt möte den 21 augusti för att få 

med största möjliga informationsflöde. Vi skriver också ett kort meddelande till alla medlemmar om 

att vi inte heller under hösten kommer att kunna genomföra verksamheten som vanligt. Trist! 

11. Planering månadsmöten under övriga verksamhetsåret 

Tankar finns kring att genomföra någon aktivitet för att underhålla klubbgemenskapen. Ett förslag är 

att ge bort en julblomma till alla som är över 70 år i föreningen. Diskussionen kommer att fortsätta i 

den kommande styrelsen under höstens möten. 



12. Klubbärenden 

Vi avvaktar utvecklingen i pandemin innan vi kan planera eller genomföra aktiviteter. Nya beslut får 

tas allt eftersom. 

13. Övriga frågor 

Inga övriga frågor rapporterades. 

14. Nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte planeras till tisdagen den 15 september kl 17.00 på Kattviksbacken 2 eller på 

Fjärrviksvägen 10. Ulla-Britt återkommer med besked om plats innan mötet. 

15. Mötets avslutande 

Anki avslutar dagens möte efter ett år med både medgång och motgång. Utmärkt genomfört 

presidentskap, Anki! 

 

 

 

Vid protokollet Styrelseordförande Justeringskvinna 
 
 

Åsa Hulteberg  Anki Duvevik Ulla-Britt Wahlström 
 


